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PPrreeppaarreemm  eell  ffuuttuurr  ddee  LLlleeiiddaa  
A finals de desembre de l’any passat, 
vam aprovar els Pressupostos 
Municipals per al 2005, un document 
comptable que ens dóna l’abast de la 
capacitat d’execució del govern: 
capacitat d’activitat, capacitat de 
reducció del deute, capacitat d’inversió i 
capacitat de generar confiança. I com 

 

  

EEllss  mmeemmbbrreess  ddeell  GGrruupp  MMuunniicciippaall  vvaann  ffeelliicciittaarr  ll’’AAnnyy  NNoouu  aallss  rreepprreesseennttaannttss  
ddeellss  mmiittjjaannss  ddee  ccoommuunniiccaacciióó 

que aquest Pressupost no surt del no res, sinó 
d’un any llarg d’experiència del govern 
tripartit a la Paeria, aquests números ens 
parlen de com des d’ERC-EV a la Paeria 
estem preparant la Lleida del futur, una 
ciutat dinàmica quin motor ha de ser 
l’Ajuntament, però tenint present que la 
societat civil és qui condueix.  

Els pressupostos de 2005 són, 
de fet, un exemple de com es 
poden trencar dinàmiques 
anteriors. Per exemple en les 
formes. Hem incidit contra un 
dels vicis antics, la falta 
d’informació. L’oposició ha 
tingut els comptes 26 dies 
abans del Ple de Pressupostos i 
gairebé tres setmanes abans del 
seu debat en comissió. 

Més enllà de la discussió 
sobre xifres i percentatges 
concrets, el que ha estat 
significatiu ha estat el dur 
procés d’elaboració, ja que 
partíem d’una proposta de 
reducció global de l’onze per
cent de les partides de gestió. 
Després de llargues i dures 
negociacions, el Pressupost 
final manté l’equilibri entre la 
possibilitat de fer front els 
compromisos anteriors  sense 
limitar la capacitat d’endegar 
noves accions polítiques, molt 
especialment en les àrees de 
gestió directa d’ERC.  

EEll  PPrreessssuuppoosstt  ééss  
uunn  eexxeemmppllee  ddee  
ccoomm  eess  ppooddeenn  
ttrreennccaarr  aallgguunneess 

ddiinnààmmiiqquueess  
aanntteerriioorrss      

La principal novetat és 
que les inversions, que creixen 
un 11% respecte 2004, les 
realitzarem sense recórrer a més 
crèdits, al temps que en dos anys 
hem estat capaços de reduir en 8 
milions d’euros el deute històric 
de la Paeria, una llosa que 
amenaçava de fer viable molts 
dels projectes actuals. 
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EEll  SSeennggllaarr  vvee  ccaapp  aa  LLlleeiiddaa  
Vam acabar l’any 2004 donant la noticia que 
marcarà, i molt, aquest nou 2005: portem a 
la ciutat de Lleida el Senglar Rock, el 
principal festival de música que es realitza 
als Països Catalans. 
 Fruit de les gestions de l’equip que el 
tinent d’alcalde Xavier Sàez dirigeix a la 
Paeria, es signarà un conveni amb RGB
Management, productora de l’esdeveniment, 
que té la voluntat de fer-lo créixer respecte 
de les últimes edicions celebrades a 
Montblanc, una ciutat que ha fet possible 
que aquest festival s’hagi guanyat la imatge 
de prestigi i poder de convocatòria del 
jovent català que té a hores d’ara.  

Tenim la voluntat de mantenir la 
principal característica del Senglar: un 
festival d’identitat catalana amb l’objectiu 
de promoure la música del nostre país; al 
temps que creiem que es pot donar un salt 
cap a la internacionalització del festival. Per 
tal de fer possible aquest esdeveniment, 

 

 

EEll  ttiinneenntt  dd’’aallccaallddee  XXaavviieerr  SSààeezz  aammbb  eell  ddiirreeccttoorr  ddeell  
SSeennggllaarr  RRoocckk,,  XXaavviieerr  FFoorrttuunnyy 

l’Ajuntament de Lleida habilitarà part de 
l’actual recinte de les Basses d’Alpicat, 
especialment la zona d’acampada i la vella 
piscina familiar, llocs on s’instal·laran la 
zona d’acampada i els escenaris. També 
servirà per demostrar que les entranyables 
Basses no tenen per què restar mortes, 
d’esquenes a la ciutat, tal i com en les hem 
trobat. 

CCaappiittaall  ddee  llaa  CCuullttuurraa  CCaattaallaannaa  
Òmnium Cultural, Ateneu Popular de 
Ponent i Fecoll han estat les primeres 
entitats de la ciutat en adherir-se a la 
candidatura de la ciutat de Lleida per 
ser Capital de la Cultura Catalana 
2007, un projecte pretén engrescar tota 
la societat lleidatana al voltant de la 
llengua i la identitat nacional. 

MMaarrttaa  MMaarríínn  aa  ll’’AAuuddiittoorrii  
Marta Marín va ser nomenada al mes 
d’octubre directora de l’Auditori 
Enric Granados. Marín ha estat 
directora de l’Escola Municipal de 
Música de Mollerussa de l’any 2002 
al 2004. 

Titulada pel 
Conservatori de 

Barcelona, 
Marta Marín té 

una llarga 
experiència 

musical. També 
va formar part 

de la llista 
electoral d’ERC 
a Mollerussa. 



Pàgina 3El Butlletí 

 

 
 

 

 

Algunes de les realitzacions més 
destacades dels tres regidors 
d’ERC-EV a l’Ajuntament de 
Lleida, Xavier Sàez, Xavier Aluja i 
Montse Bergés. 

SSoolliiddààrriiuumm’’0044::  mmééss  qquuee  uunnaa  ffiirraa  
La Regidoria de Drets Civils, 
Cooperació i Immigració, que dirigeix 
Xavier Aluja, va organitzar al mes de 
novembre Solidàrium’04, una iniciativa 
en la qual més de 50 entitats de 
solidaritat i cooperació van mostrar als 
lleidatans i lleidatanes quins són els 
projectes que hores d’ara es 
desenvolupen als països més 
desafavorits del planeta. 

LLaa  nnoovvaa  iimmaattggee  ddee  llaa  RRaammbbllaa  
A finals de novembre es va renovar la 
imatge del mercadet dels diumenges a 
la rambla Ferran, producte de la feina 
de la regidora de Mercats, Montse 
Bergés, i el gerent Josep Maria Balasch. 

regalar senyeres als ciutadans, més de 5.000. Les 
celebracions van durar tres dies, entre acte acadèmic, 
festival musical i homenatge dignificat al Roser. I la 
secció local de Lleida d’ERC es va sumar als actes 
amb orgull d’haver fet una nova transformació. 

 

 

UUnnaa  ffeessttaa,,  uunnaa  rreeiivviinnddiiccaacciióó  
La Diada Nacional de Catalunya va tenir 
l’any passat una significació molt especial a 
la ciutat de Lleida. Fruit de la iniciativa 
política del grup Municipal d’ERC-EV, 
l’Onze de Setembre ha deixat de ser una 
festivitat més per convertir-se en l’autèntica 
festa nacional, la qual cosa s’ha pogut 
visualitzar amb tots els canvis, estructurals i 
de contingut. L’Ajuntament va tornar a 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

La del 2004 va ser una Diada Nacional de 
Catalunya per a no oblidar a la ciutat de 
Lleida. Per primera vegada, només una 
bandera, la nostra senyera, era present al 
Palau de la Paeria i, per primera vegada, 
l’ambient reivindicatiu i de reafirmació 
nacional va ser complementat amb una 
oferta cultural i intel·lectual que va 
permetre que a la ciutat de Lleida vam fer 
Diada durant tres dies consecutius. I no és 
flor d’un estiu, sinó que des del Grup 
Municipal d’ERC-EV estem decidits a 
caminar cap a la normalitat democràtica 
que suposa que un poble pugui celebrar la 
seva festa nacional tal i com el poble ho vol, 
al crit clar i català d’un país, una bandera. 
Ja preparem la Diada 2005...                
 

UUnn  ppaaííss,,  uunnaa  bbaannddeerraa    
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Xavier Sàez i Bellobí, tinent d’alcalde 
 



 


